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非常感谢您为《景观设计学》供稿！ 

我刊采用 ScholarOne 线上投稿系统 

请登录投稿官网（https://mc.manuscriptcentral.com/lafrontiers）进行操作 

Thank you very much for contributing to Landscape Architecture Frontiers journal. 

Please visit the online contributing system ScholarOne ManuscriptsTM 

(https://mc.manuscriptcentral.com/lafrontiers) and start your submission. 

https://mc.manuscriptcentral.com/lafrontiers
https://mc.manuscriptcentral.com/lafrontiers
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本系统采用云处理系统，无需下载，内含邮箱数据库。如您已注册，请直接使用注册邮箱登录进

行投稿操作。如您是首次登录，请选择“创建账户” 

ScholarOne ManuscriptsTM is a cloud-based submission processing platform through email ID access.  

Please create an account if you do not have one. 
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所有带有“req”标志的内容均为必填项，支持英文或中文输入 

Please fill out all the required fields in English or Chinese. 
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创建账户成功后，请进入“作者”界面 

After creating an account, please enter the “Author” dashboard. 
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在“创建新投稿”中，建议选择“传统投稿方式” 

The “Traditional Submission” method is recommended when you start a new submission. 
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请根据投稿步骤逐项填写，每一步骤完成后会出现“√”标志 

Please follow the seven submission steps and fill out all the required information; a check-mark would be 

shown when you finish each step. 



NOTE 

请注意：在“文章类型、标题与摘要”步骤中，请恰当选择稿件类型，包括：研究论文、评论、项

目实践评述、学生研究/设计项目评述等，稿件的评审标准因类型而异 

In the “Type, Title & Abstract” step, please select an appropriate type for your submission: research papers, 

perspective articles (including book review), project narratives, student research / design works, etc.  

Varied review standards are adopted for different manuscript types. 

 



NOTE 

请注意：研究论文以中文 5000~10000 字为宜，包含文本及参考文献（参考文献以 25~60 条为宜）；

其他类型文章以中文 2500~5000 字为宜，包含文本及参考文献（参考文献以 10~25 条为宜） 

文中各个章节（如引言/概述、研究方法、研究结果、讨论、结论等）需按顺序分级编号，例如： 

The length of research papers is expected between 4,000 and 8,000 English words, including manuscript text 

and references (25 to 60 references typically); the length of other articles is expected between 1,500 and 4,000 

English words, including manuscript text and references (10 to 25 references typically).  

Please use distinct levels of subheadings for the sections (e.g. Introduction, Methodology; Research Findings; 

Discussion; Conclusion) in the manuscript, for example:  



NOTE 

请注意：在“选择审稿人”步骤中，您有权“推荐 XX 审稿人”或“请求 XX 审稿人回避”，编辑

会对您的意见酌情采纳 

In the “Reviewers” step, you could recommend or oppose a certain reviewer; editors would consider your 

preference in the peer review process. 



NOTE 

请注意：如您希望就我刊某一特定主题投稿，可在“细节事项”步骤中的“主题”下进行选择；

若无特定投稿主题，可选择“其他主题” 

In the “Details & Comments” step, you can select a target topic for your submission; please select “Others” if 

you do not have a preference.



NOTE 

请注意：在“预览并提交”步骤中，您必须对所提交的内容进行预览，确认无误后方可提交 

In the “Review & Submit” step, you are asked to view the PDF proof before your submission.
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提交后，您可在“作者”界面中查看稿件进度 

After the submission, you can check the processing status in the “Author” dashboard.



如遇任何问题，欢迎您与编辑部联系。 

再次感谢您对我刊的贡献！ 

 

Please do not hesitate to contact us if you have any question. 

Thank you! 

 

 

LA FRONTIERS 

http://www.lafrontiers.com/ 

Email: lafrontiers@foxmail.com 

Tel: 0086-010-6274-7821 

 

WeChat Account: lafrontiers 

 

http://www.lafrontiers.com/

